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ONDERWERP Communicatie bewoners Maarsbergen na PS-besluit

Geachte leden van de Cie MME,

Afgelopen commissievergadering werd in mijn afwezigheid gesproken over een ingekomen brief op de agenda 
van een inwoner van de Engweg te Maarsbergen. In de brief geeft deze bewoner aan ontevreden te zijn over het 
feit dat er nog geen contact is geweest over de uitwerkingen van het genomen PS-besluit tot het starten van de 
procedure voor de west-variant. Mijn collega heeft u toegezegd dat ik daar als verantwoordelijk portefeuillehouder 
schriftelijk op zal reageren. Mijn reactie kunt u vinden in dit memo. 

Na de besluitvorming rondom de spooronderdoorgang in Maarsbergen is niet collectief nieuwe informatie met de 
inwoners van Maarsbergen gedeeld. Dat komt omdat er nog geen nieuwe ontwikkelingen te melden zijn. Vragen 
van bewoners van Maarsbergen aan het projectteam zijn wel gewoon beantwoord. De vragen die in de brief van 
de Engweg zijn gesteld, zijn echter nooit aan het projectteam voorgelegd. Het vervolgproces in Maarsbergen 
zullen we in de volgende commissievergadering verder met u bespreken. 

In de stukken voor de besluitvorming van PS over de voorkeursvariant in Maarsbergen is in de variantenafweging 
ook de doorkijk naar het vervolgproces beschreven in hoofdstuk 6. Hierin wordt aangegeven dat in de komende 
periode de onderzoeken zullen starten naar de impact van de aanleg van de onderdoorgang op de omgeving. 
Aan de hand van de onderzoeken moet worden vastgesteld of er wettelijke waarden of normen worden 
overschreden. 

Als dat het geval is, dan zullen die maatregelen moeten worden ontworpen, uiteraard in nauwe samenspraak met 
de omgeving. Voor de uitvoering van deze onderzoeken is ca 1,5 jaar nodig. Dat heeft te maken met doorlooptijd 
van de ecologische onderzoeken. Er moet voor een goede inventarisatie ten minste een volledig jaar worden 
gemonitord. Overleg met de bewoners over vormgeving van maatregelen op korte termijn is dus nog niet mogelijk 
omdat de effecten eerst moeten worden bepaald.

Bij de uitvoering van de onderzoeken zullen de omwonenden ook activiteit in het projectgebied waarnemen. Zo 
zal er een inmeting nodig zijn en zullen er peilbuizen worden geplaatst voor het meten van de 
grondwaterstanden. Zodra duidelijk is wanneer deze werkzaamheden uitgevoerd gaan worden, wordt er een brief 
aan alle bewoners van het projectgebied gestuurd om hen te informeren. Tenslotte klopt het dat de woning op het 
tracé zijn aangekocht, op verzoek van de bewoners. 

Hiernaast is er in de commissie ook gesproken over de evaluatie van de participatie binnen dit project. Deze 
staat, zoals ook op uw termijnagenda aangegeven, gepland om op 4 september met u in de 
commissievergadering te bespreken. Uiteraard zult u en zullen de bewoners in de komende periode betrokken 
worden bij de evaluatie, zoals ik u in de statenvergadering heb toegezegd. De evaluatie zal worden uitgevoerd 
door een extern bureau. 
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